2015 RamanFest "优秀海报评选" 活动通知

第三届国际拉曼前沿技术高端论坛(2015 RamanFest)开幕在即,本届会议将设立"优秀海报奖",评选出最优秀的三个海报,欢迎各位踊跃投稿。

时间:

	步骤 1	步骤 2	步骤 3	步骤 4
内容	提交摘要	审批摘要	提交电子版海报	现场张贴
截止	2015年3月15日	两周内	2015年4月15日	2015年5月5日

注意:

● 海报尺寸: 0.9m(宽)×1.35m(高),模板已经设置成相应尺寸。

● 海报内容:请根据所提交的文稿内容及规定尺寸设计。

✓ 海报内容为**英文**,可参考 **POSTER_Template.ppt**

✓ 张贴时间为 5 月 5 日 17:00 前

注:建议您 16:00-17:00 至现场进行张贴,此时间段有工作人员现场服务。

● 数量:您所入选的文稿最多可制作一块海报。

提交:请于 2015 年 4 月 15 日前提交海报电子版(附上编号)至主办方 (info-sci.cn@horiba.com)以做归档。

注:摘要被录取后,主办方将发送对应编号。

● 现场答疑: 5月6日下午。交流将安排在厦大会议现场(具体地点请留意通知)

Instruction on POSTER Communication

Schedule:

	Step1	Step2	Step3	Step4
Content	Submit abstract	Approve	Submit poster PPT	Paste poster
Deadline	By Mar.1 th , 2015	Within two weeks	By Apr.15 th , 2015	May 5 th ,2015

Dimension: The size of the poster is 0.9 m (width) ×1.35 m (height)

Content: Please make a poster based on the content of the paper you submitted for 2015 RamanFest

- Abstract : Before Mar.1th, 2015, After a review we will inform you within two weeks about the status of your submission.
- 2. For your reference, please use the attached **POSTER_Template.ppt**
- Paste your POSTER, according to its assigned serial number onsite before
 17:00 May, 5th. (On-site service is provided between 16:00 17:00)

Quantity: Please make only one poster for each paper you submitted.

Submission & Serial No.: Please make the electronic poster (including Serial number) and submit it to the Organizing Committee by Email:

info-sci.cn@horiba.com before Apr. 15th, 2015 for archive.

Communication: Posters will be set up near the conference room where the 2015 RamanFest will be held, in *the Xiamen University*.

On-site POSTER presentations: Afternoon of May 6th, 2015.